
Protokół Nr IX/9 /15

z  sesji  Rady Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 28  kwietnia  2015 roku  w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                                                                         

W  sesji  wzięło  udział 20  radnych na  ogólną  liczbę  21  radnych (lista  obecności  

w załączeniu do protokołu – załącznik nr 1).

Radni nieobecni: Pan Tomasz Otrębski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek  – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pan Sławomir Mikula – Sekretarz  Miasta i Gminy Staszów,

Pani Joanna Pokora – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów, 

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, Przewodniczący Rad Sołeckich i Zarządów Osiedli,

Zaproszeni goście, przedstawiciele mediów.

Ad 1.

Pan Ireneusz Kwiecjasz -  Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia  sesji,  stwierdził

quorum i powitał zebranych. 

Następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.

2. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 stycznia 2015 roku.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Staszów  na  2015  rok  –  projekt

nr 66/15 ,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 –

projekt nr 67/15,

c) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt

nr 78/15,

d) przygotowania  zadania  inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie

dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego
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Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020  –  projekt  

nr 68/15,

e)  przygotowania  zadania  inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie

dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego

Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020  –  projekt  

nr 69/15,

f) przygotowania zadania inwestycyjnego, na które możliwe jest pozyskanie dofinansowania

z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 70/15,

g) przygotowania  zadania  inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie

dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego

Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020  –  projekt  

nr 71/15,

h) przygotowania  zadania  inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie

dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego

Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020  –  projekt  

nr 72/15,

i) przygotowania zadania inwestycyjnego, na które możliwe jest pozyskanie dofinansowania

z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 73/15,

j) przygotowania zadania inwestycyjnego, na które możliwe jest pozyskanie dofinansowania

z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 74/15,

k) przygotowania  zadania  inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie

dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego

Programu  Operacyjnego  Województwa  Świętokrzyskiego  na  lata  2014-2020  –  projekt  

nr 75/15,

l) przygotowania zadania inwestycyjnego, na które możliwe jest pozyskanie dofinansowania

z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 76/15,

m) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu
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nieograniczonego – projekt nr 60/15,

n) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego  – projekt nr 61/15,

o)  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego– projekt nr 63/15,

p) wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  gruntowej  w  drodze  przetargu  ustnego

nieograniczonego- projekt nr 64/15,

r)   utworzenia mieszkania chronionego oraz określenia zasad ponoszenia odpłatności za

pobyt w mieszkaniu chronionym – projekt nr 65/15,

s)  dokonania zmian w Uchwale nr III/7/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 11 grudnia

2014 roku w sprawie powołania stałych komisji  Rady Miejskiej  w Staszowie,  ustalenia

zakresów ich działania i składów osobowych -  projekt nr 77/15.

4.  Interpelacje radnych.

5.  Wolne wnioski i zapytania w tym:
- informacja z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Staszów za okres od 10.03.2015 r. 

 do 24.04.2015 r.

6.  Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni mają uwagi do powyższego porządku obrad ?

Radni nie zgłosili uwag, wniosków.  

W związku z powyższym Pan Ireneusz Kwiecjasz porządek obrad poddał pod głosowanie.

Po  przeprowadzonym  głosowaniu  porządek  został  przyjęty  jednomyślnie  (obecnych  było  

19 radnych).

Ad 2.

Radni nie mieli uwag do protokołu z sesji z dnia 27 marca 2015 roku i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 19 radnych).

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad: “Podjęcie uchwał w sprawie …”.

Ad 3 a.

Pani  Joanna  Pokora  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawiła  projekt  uchwały  

w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie  Miasta  i  Gminy Staszów na  2015 rok  –  projekt  

nr 66/15.

Nie podjęto dyskusji. 

3



Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/56/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 b.

Pani Joanna Pokora  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozie

Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2015 – 2027 – projekt nr 31/15.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/57/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 c.

Pani  Alina  Kuszła  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  Przestrzennego  

i Pozyskiwania Środków Finansowych przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia przez

Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 78/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła podjęła

Uchwałę Nr IX/58/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 d.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 68/15.                                                                  

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/59/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

              Ad. 3 e.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu
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Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 69/15.

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł, który skierował zapytanie do Pani Aliny

Kuszły  o  przedstawienie  realizacji  zadania  inwestycyjnego  dotyczącego  ,,Utworzenia

wielofunkcyjnego  obszaru  aktywności  gospodarczej  na  terenie  Gminy  Staszów  –  Budowa

Staszowskiego Parku Technologiczno – Przemysłowego”.

Pani Alina Kuszła poinformowała, iż planowana inwestycja stanowić będzie podstawę do budowy

kompleksowego  programu  wsparcia  przedsiębiorczości  w  formie  Staszowskiego  Parku

Technologiczno-  Przemysłowego,  w  szczególności  części  związanej  z  realizacją  usług

inkubacyjnych dla firm w Gminie Staszów. 

Staszowski Park Technologiczno – Przemysłowy będzie realizował następujące funkcje:

1.  Inkubowanie  firm  rozpoczynających  działalność  i  zapewnienie  usług  wsparcia  dla  firm

innowacyjnych.

2.  Organizacja  współpracy  ze  środowiskiem  naukowo  –  badawczym  i  intensyfikacja  transferu

technologicznego.

3. Wynajem powierzchni biurowej, laboratoryjnej i produkcyjnej dla firm w różnej fazie rozwoju,

4.  Zarządzanie  terenami  inwestycyjnymi  przeznaczonymi  dla  firm  technologicznych  

i przemysłowych w fazie ekspansji.

5. Pozyskiwanie inwestorów zewnętrznych.

Funkcja 1 i 2 realizowane będą w ramach Inkubatora Przedsiębiorczości, funkcja 3,4 i 5 w ramach

Centrum Technologiczno – Przemysłowego.

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/60/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 f.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 70/15.

Następnie o zabranie głosu poprosił  radny Dominik Rożek,  który skierował zapytanie do Pani

Aliny  Kuszły,  czy  realizacja  zadania  inwestycyjnego  dotyczącego  Rewitalizacji  Rynku  wraz  

z  przyległymi  ulicami  w  Staszowie  jest  jedną  z  propozycji  koncepcji  przedstawianych
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mieszkańcom ? Ponadto poprosił o wymienienie, ulic przyległych, które ulegną przebudowie? 

Pani Alina Kuszła poinformowała, iż jest uwzględniona koncepcja nr 2. Ponadto odczytała nazwy

ulic przyległych, które ulegną przebudowie tj.: ul. Rynek; ul. Rytwiańska; ul. Kościelna; ul. Nowa;

ul.  Ogrodowa;  ul.  Partyzantów, ul.  Złota   ul.  Piłsudskiego do Krótkiej,  ul.  Długa do Krótkiej;

 ul. Czysta; ul. Szkolna; ul. Opatowska – Krakowska.

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/61/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 g.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 71/15.

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Bonifacy Wojciechowski, który skierował zapytanie do

Pani Aliny Kuszły o przedstawienie realizacji zadania inwestycyjnego dotyczącego ,,Rewitalizacji

Oś. Wschód w Staszowie”.

Pani Alina Kuszła poinformowała, iż przedmiotem inwestycji jest rewitalizacja terenów zielonych 

(powierzchnia użytkowa ok 12 ha) na Oś. Wschód w Staszowie polegająca na wykonaniu 

nawierzchni sportowych i pieszych z niezbędnymi podbudowami, obramieniami i elementami 

towarzyszącymi, sadzeniu zieleni (drzew, krzewów, sadzonek kwiatowych) oraz rozbudowie 

instalacji odprowadzenia wody deszczowej, zasilenia oświetlenia na terenie. Projektowane obiekty 

powierzchniowe mają charakter sportowo – rekreacyjny oraz użytkowy. Wykonane zostaną:

-  teatr na wolnym powietrzu,

- „Plac spotkań” - miejsce czasowych wystaw i festynów,

- tenis stołowy na wolnym powietrzu,

- skate park (deskorolki, rowery górskie),

- ścianka wspinaczkowa,

- ogród sensoryczny,

- plac zabaw,

- ogród dla najmłodszych,

- ogród z kwiatowymi rabatami,
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- projektuje się uzupełnienie istniejącego drzewostanu o dodatkowe drzewa,

- szachy na wolnym powietrzu,

- fontanna, kanały wodne,

- kanalizacji deszczowej dla całego terenu. Budowa kanalizacji deszczowej spowodowana jest   

   koniecznością przejęcia dużych ilości wód opadowych z całego rewitalizowanego terenu,

- odwodnienie liniowego, studzienki kanalizacyjne, montaż i izolacja rur ochronnych, studzienek,

- oświetlenie terenu,

- boisko do piłki plażowej,

- boisko trawiaste do piłki nożnej,

- roboty wykończeniowe: montaż lamp, ławek, koszy na śmieci,

- przygotowanie terenów pod działalność gospodarczą,

- ścieżka rowerowa w ramach istniejącego szlaku rowerowego,

Nie podjęto dalszej dyskusji.

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/62/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 h.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 72/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/63/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 i.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 73/15.

Następnie o zabranie głosu poprosiła  radna Maria Malec,  która skierowała zapytanie do Pani
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Aliny  Kuszły  o  przedstawienie  realizacji  zadania  inwestycyjnego  dotyczącego  ,,Rewitalizacji  

Oś. Staszówek w Staszowie”. 

Pani  Alina  Kuszła  odczytała,  iż  przedmiotem  inwestycji  jest  rewitalizacja  zdegradowanej

przestrzeni Osiedla Staszówek w Staszowie - modernizacja ulic:

- rozbudowa ul. Place o projektowanej szerokości jezdni od 3,5m do 5,0m od km 0+000 do km

0+158,

- rozbudowa ul. Akacjowej o projektowanej szerokości jezdni od 4,5m do 5,5m od km 0+000 do km

0+278,

- rozbudowa ul. Wiśniowej o projektowanej szerokości jezdni od 4,5m do 5,5m od km 0+000 do km

0+192,

- rozbudowa Odcinka 4 o projektowanej szerokości jezdni od 4,5m od km 0+000 do 0+148,

- przebudowa i dostosowanie zjazdów do nowych warunków,

- przebudowa zjazdów i skrzyżowań,

- budowa kanalizacji deszczowej 902 m

- budowa wodociągów 709,85 m,

- budowa kanalizacji sanitarnej 729,03 m,

- budowa oświetlenia ulicznego,

- przebudowa linii elektrycznej napowietrznej n/N

- przebudowa kolidującej infrastruktury teletechnicznej,

- odwodnienie ulic,

- przebudowa ul. Kościuszki o dł. 730m (nawierzchnia, chodnik, ścieżka rowerowa),

- przebudowa ul. Towarowej o dł. 1020 m (nawierzchnia, chodnik, WOD-KAN, ścieżka rowerowa),

- przebudowa ul. Parkowej o dł. 360 m ( nawierzchnia, chodnik, remont mostu),

II Etap: Modernizacja wraz z przebudową Staszowskiego Ośrodka Kultury:

- rozszerzenie funkcji użytkowej i przebudowa garaży,

- adaptacja pomieszczeń po byłej straży pożarnej dla potrzeb SOK,

- adaptacja bocznej klatki schodowej,

- częściowa wymiana stolarki okiennej i drzwiowej,

- wymiana instalacji wod-kan i c.o.,

- wykonanie izolacji wraz z wykonaniem podłogi,

- dostawa i montaż windy dla osób niepełnosprawnych,

- wykonanie nowego pokrycia dachowego,

- wykonanie wraz z niwelacją terenu nowego wejścia do budynku wraz z wykonaniem podjazdu dla

osób niepełnosprawnych.
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III Etap: Budowa parkingu oraz zagospodarowanie terenów zielonych:

- utworzenie terenów zielonych,

- placu placów zabaw,

- budowa parkingu.

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/64/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 j.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 74/15.

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Jacek Piwowarski, który skierował zapytanie do Pani

Aliny Kuszły o przedstawienie realizacji zadania inwestycyjnego dotyczącego ,,Renowacji parku 

i pałacu w Wiśniowej”.

Pani Alina Kuszła poinformowała, iż przedmiotem inwestycji jest renowacja pałacu w Wiśniowej

wraz  z  parkiem,  dostosowanie  do  celów  turystycznych  wraz  z  utworzeniem  Centrum  Myśli

Konstytucyjnej w oparciu o Izbę H. Kołłątaja.

Remont pałacu z Izbą Pamięci H. Kołłątaja i parku w postaci:

- wymiany stolarki okiennej i drzwiowej z zachowaniem dotychczasowej stylizacji,

- remontu pomieszczeń z dostosowaniem do potrzeb Centrum Myśli Konstytucyjnej

- remontu posadzek,

- remontu i wymiana pokrycia dachowego z blachy na dachówkę ceramiczną

- odtworzenia zabytkowych gzymsów i remont elewacji zewnętrznej,

- odprowadzenia wód deszczowych wraz z wykonaniem izolacji fundamentów budynku,

-  uporządkowania  drzewostanu   i  odtworzenie  stanu  zieleni  parkowej  oraz  małej  architektury

zgodnie z wytycznymi konserwatora zabytków,

- utworzenie ścieżek edukacyjnych i przyrodniczych.

Utworzenie Centrum Myśli Konstytucyjnej z którego korzystają dzieci i młodzież z całej Polski.

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Nie zgłoszono innych pytań.
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Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/65/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 k.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 75/15.

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Jerzy Kozioł, który skierował zapytanie do Pani Aliny

Kuszły  o  przedstawienie  realizacji  zadania  inwestycyjnego  dotyczącego  ,,Uporządkowanie

gospodarki wodno-ściekowej na terenie Gminy Staszów”.

Pani Alina Kuszła poinformowała, iż projekt zakłada:

- przebudowę infrastruktury kanalizacji sanitarnej,

- budowę oczyszczalni wód opadowych, 

- budowę zbiornika retencyjnego wód opadowych.

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/66/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 l.

Pani  Alina  Kuszła zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  przygotowania  zadania

inwestycyjnego,  na  które  możliwe  jest  pozyskanie  dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu

Rozwoju  Regionalnego  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa

Świętokrzyskiego na lata 2014-2020 – projekt nr 76/15.

Nie zgłoszono pytań, uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/67/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 m.

Pani  Maria  Malczyk  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  
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i  Rolnictwa  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu nieograniczonego - projekt nr 60/15.

O zabranie głosu poprosił  radny Jerzy Kozioł  który zapytał, czy Pan Burmistrz brał pod uwagę

jednoczesne zbycie działki nr 4752 sąsiadującej z działkami o których mowa w projekcie uchwały.

Dodał, iż z tego co się orientuje to był już ogłaszany przetarg na działkę nr 4752 ale w związku 

z brakiem ofert  działka nie  została  sprzedana.  Ponadto zapytał,  jak wygląda sprawa uzbrojenia

przedmiotowych działek?

Pani Maria Malczyk poinformowała, iż jeżeli chodzi o przetarg to jak najbardziej działka nr 4752

może być zbywana przy okazji sprzedaży działek o których mowa w projekcie uchwały. Następnie

odniosła  się  do  zapytania  dotyczącego  uzbrojenia  działek  i  poinformowała,  iż  na  omawianych

nieruchomościach gruntowych przebiegają główne nitki uzbrojenia.. Ponadto dodała, iż w związku

z  brakiem zagospodarowania  przestrzennego  dla  ww.  terenu,  zagospodarowanie  nieruchomości

będzie mogło nastą pić w oparciu o decyzje o warunkach zabudowy.  

Nie podjęto dalszej dyskusji. 

Nie zgłoszono innych pytań.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/68/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 n.

Pani Maria Malczyk  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu nieograniczonego - projekt nr 61/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/69/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 o.

Pani Maria Malczyk  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu nieograniczonego - projekt nr 63/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/70/15
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(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 p.

Pani Maria Malczyk  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż

nieruchomości gruntowych w drodze ustnego przetargu nieograniczonego - projekt nr 64/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/71/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 r.

Pani Jolanta Włoch – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie przedstawiła projekt

uchwały  w  sprawie utworzenia  mieszkania  chronionego  oraz  określenia  zasad  ponoszenia

odpłatności za pobyt w mieszkaniu chronionym - projekt nr 65/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Po przeprowadzonym głosowaniu Rada Miejska  jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr IX/72/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 3 f.

Pan  Sławomir  Mikula  –  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Staszów  przedstawił  projekt  uchwały  

w sprawie dokonania zmiany Uchwały nr III/7/14 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 11 grudnia

2014 roku w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Staszowie, ustalenia zakresów

ich działania i składów osobowych - projekt nr 77/15.

Radni nie zgłosili uwag.

Przewodniczący Rady Miejskiej projekt uchwały poddał pod głosowanie.

Rada Miejska  przy 16 głosach za i  2  głosach wstrzymujących się  (obecnych było 1 radnych)

podjęła 

Uchwałę Nr IX/73/15

(uchwała w załączeniu do protokołu).

Ad 4.

Interpelacje radnych.

Interpelacje  na  piśmie  złożyli:  radna  Gabriela  Urbańska,  radny  Bonifacy  Wojciechowski,

(stanowią one załącznik do protokołu). 

Radny Bonifacy Wojciechowski ponowił interpelacje w sprawie rejestracji video obrad Sesji Rady

12



Miejskiej w Staszowie oraz zamieszczania nagrania na stronie Urzędu Miasta. Ponadto zwrócił się 

z prośbą o remont chodnika od ul. Kolejowej do mostu na rzece przy ul. Szpitalnej w Staszowie.

Nadmienił,  iż  korzysta  z  niego  duża  grupa  ludzi,  dzieci,  młodzieży,  osoby starsze,  ponieważ  

chodnik  ten  jest  łącznikiem  między  oś.  Wschód  a  przedszkolem,  szkołami  a  także  wieloma  

zakładami pracy.  Obecnie chodnik ten jest w bardzo złym stanie,  stwarza zagrożenie dla osób  

korzystających z  niego. W związku z tym proszę o w miarę szybką interwencję w powyższej  

kwestii.

Pan Burmistrz  poinformował, iż na zgłoszone w dniu dzisiejszej interpelacje zostaną udzielone

odpowiedzi pisemne. 

Ad.5.

W punkcie  wolne  wnioski  i  zapytania  Burmistrz  Leszek  Kopeć  przedłożył  Wysokiej  Radzie

informacje  z  działalności  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  za  okres  od  10.03.2015  r.  

do 24.04.2015 r. (w załączeniu do protokołu).

O zabranie głosu poprosił  radny Dominik Rożek, który zwrócił się z prośbą o uwzględnienie  

w  ramach  bieżących  remontów  dróg  uszkodzenia  nawierzchni  przy  ul.  Rytwiańskiej  15  

w Staszowie. Firma planująca wykonanie bieżących remontów na terenie miasta dokonała oznaczeń

ubytków  przeznaczonych  do  uzupełnienia/remontu.  Uszkodzenie,  o  którym  mowa  nie  zostało

oznaczone,  prawdopodobnie  ze  względu  na  postój  w  tym  miejscu  samochodu  w  czasie

dokonywania oględzin. 

Następnie o zabranie głosu poprosił radny Dariusz Kubalski który zgłosił wniosek, aby podjąć

działania  zmierzające  do  uporządkowania  zdemontowanych  słupów  energetycznych  przy  

ul. Cmentarnej w Staszowie na wysokości muru cmentarza parafialnego. Poinformował, iż podczas

przebudowy osiedla ,,Na Stoku” Zakład Energetyczny złożył stare słupy przy ul. Cmentarnej i nie

zamierza  ich  zabrać.  Słupy nie  nadają  się  do ponownego wykorzystania,  są  połamane i  uroku

naszemu  miastu  nie  dodają.  Ponadto  radny  Kubalski  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

Rewizyjnej  Pana Tomasza  Klimka o przedstawienie  stanowiska  Komisji  Rewizyjnej  dotyczącej

skargi Pani                       na działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Staszowie,

które odbyło się w dniu 27 kwietnia br. 

W powyższym  zakresie  informacji  udzielił Pan  Tomasz  Klimek  –  Przewodniczący  Komisji

Rewizyjnej.  Na  wstępie  poinformował,  iż  na  wczorajszym  posiedzeniu  Komisja  Rewizyjna

obradowała w sprawie skargi Pani                          złożonej na działalność Kierownika Ośrodka

Pomocy Społecznej w Staszowie w zakresie nieprzyznania skarżącej renty socjalnej za okres od

listopada  2001 do lipca  2002 roku.  Nadmienił,  iż  sprawa Pani            była  wielokrotnie   

i szczegółowo rozpatrywana przez poprzednią Radę Miejską i ustalono wówczas, iż przedmiotowe
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skargi  są  bezpodstawne  co  zostało  wykazane  m.in.  w  pismach:  Znak:OOS.1510.25.2011.VIII,

Znak:OOS.1510.28.2011.VIII,  Znak:OOS.1510.30.2011.VIII,  Znak:OOS.1510.31.2011.VIII.  

Po  zapoznaniu  się  z  treścią  skargi,  a  także  poprzednimi  pismami  skarżącej  w  przedmiotowej

sprawie Komisja powołała się na art. 239 § 1 k.p.a, który mówi, że w ,,w przypadku gdy skarga,

wyniku jej rozpatrzenia została uznana za bezzasadną i jej bezzasadności wykazano w odpowiedzi

na skargę, a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności organ właściwy może

podtrzymać  swoje  poprzednie  stanowisko  z  odpowiednią  adnotacją  w  aktach  sprawy  bez

zawiadamiania skarżącego”. Radni nie wnieśli uwag w związku z czym Wysoka Rada podtrzymała

stanowisko zajęte przez Komisję Rewizyjną w przedmiotowej sprawie i na tej podstawie uznała

skargę za bezzasadną bez zawiadamiania skarżącej. 

Przewodniczący  Rady zwrócił  się  z  prośbą  do  Burmistrza  o  rozważenie  możliwości

dofinansowania z budżetu miasta szczepionek dla psów. 

Następnie  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Jerzy  Kozioł,  który  zwrócił  się  do  Burmistrza   

z  prośbą  o  interwencję  związaną  z  narastającymi  problemem  wałęsających  się  dzików, które

wędrowały w rejonie ścieżki rowerowej między Staszowem a Zagrodami. W związku z powyższym

poprosił o podjęcie konkretnych działań, by poprawić poczucie bezpieczeństwa mieszkańców i ich

dzieci.       

Do powyższej wypowiedzi odniósł się Burmistrz Leszek Kopeć i poinformował, iż nie otrzymał

żadnych zgłoszeń z rejonu o którym wspomniał radny Kozioł. Ponadto powiedział, iż  cały czas

gmina jest w kontakcie z przedstawicielami koła łowieckiego, informujemy ich o skargach jakie

wpływają  od  mieszkańców,  gdzie  występuje  największe  zagrożenia.  Zaznaczył,  iż  na  terenie

Staszowa nie ma tych skarg dużo najwięcej jest na terenie Łazisk. Na zakończenie powiedział,  

iż zwróci uwagę na teren o których wspomniał radny Kozioł. 

Ad. 6                                                                    

Pan Ireneusz  Kwiecjasz podziękował za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Na tym protokół zakończono.

Czas trwania sesji od godz. 1210  do godz.1400

Protokołowała:
Marlena Janowska Przewodniczący 

  Rady Miejskiej w Staszowie 

      (-) Ireneusz Kwiecjasz     
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